
 

Univerzita Karlova, Právnická fakulta telefon: 221 005 330 
nám. Curieových 901/7, e-mail: sekretariat@prf.cuni.cz 

116 40 Praha 1 datová schránka: piyj9b4 
IČO: 00216208  DIČ: CZ00216208 http://www.prf.cuni.cz 

 

 

 AKADEMICKÝ SENÁT 

  

  

V Praze dne 15. května 2025 

UKPF/319000/2025 

Zápis z 21. zasedání Akademického senátu Právnické fakulty Univerzity Karlovy 

konaného dne 15. května 2025 

Přítomni:  Beran, Hurychová*, Kudrna, Richter, Říha, Sedláček, Sobotka, Staša, Urban, 

Vyskočilová, Gangur, Chmela, Linzer, Milichovský, Nedzbala, Stoilov, Wenkeová 

 * účastnila se zasedání on-line 

Omluveni:  Šustek, Brída, Farská, Vráblíková 

Hosté:  Bažantová, Boháč, Dušek, Hájek, Handrlica, Sojka, Tomášek  

Zasedání, které se konalo v prezenční formě v místnosti č. 117, zahájil kol. dr. Staša. Konstatoval, že 

senát je usnášeníschopný, neboť je přítomno alespoň 6 akademických pracovníků a alespoň 5 

studentů. 

Kol. dr. Staša dále uvedl, že do návrhu zápisu z 20. zasedání AS PF UK byly zapracovány došlé 

připomínky. Další připomínky nikdo nevznesl. Zápis z 20. zasedání AS PF UK byl schválen tichým 

souhlasem. 

Kol. dr. Staša seznámil členy AS PF UK s navrženým programem 21. zasedání AS PF UK. 

Navržený program 21. zasedání AS PF UK: 

1. Sdělení děkana a informace z AS UK  

2. Podmínky pro přijetí ke studiu do magisterského studijního programu Právo a právní 

věda pro AR 2026/2027 (druhé projednání)  

3. Rozdělení peněžních prostředků programů Cooperatio na rok 2025 

4. Výroční zpráva o činnosti fakulty za rok 2024 

5. Výroční zpráva o hospodaření fakulty za 2024 

6. Vyhlášení a harmonogram voleb kandidáta na funkci děkana 

7. Harmonogram akademického roku 2025/2026 pro magisterský studijní program Právo 

a právní věda (pokračování projednávání) 

8. Harmonogramy přijímacích řízení do magisterských a doktorských studijních 

programů pro akademický rok 2026/2027 

9. Vyjádření ke jmenování vedoucích kateder 

10. Různé 

Program byl jednomyslně schválen. 
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Kol. dr. Staša dále sdělil, že je nutné ustanovit komisi pro tajné hlasování k bodu č. 9. Do komise pro 

tajné hlasování byli navrženi kol. dr. Sobotka, kol. dr. Gangur a kol. Milichovský. 

Usnesení č. 21/1: 

„AS PF UK ustanovuje komisi pro tajné hlasování ve složení kol. dr. Sobotka, kol. dr. Gangur 

a kol. Milichovský.” 

(15 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

1. Sdělení děkana a informace z AS UK 

Kol. dr. Staša na úvod tohoto bodu předal slovo prof. Boháčovi, který rozdělil své úvodní slovo do 9 

bodů, ve kterých AS PF UK seznámil s následujícím:  

- V prvním bodu informoval, že 4. dubna 2025 byla se zhotovitelem podepsána smlouva o dílo 

týkající se investiční akce fasáda a okna. Fakulta také 8. dubna 2025 obdržela výsledek šetření 

Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže, který konstatoval, že v zakázce investiční akce 

fasáda a okna nedošlo k žádným pochybením. Zhotoviteli Chládek & Tintěra bylo 17. dubna 

2025 předáno staveniště a také již začala výstavba lešení ve dvoře budovy. Dále probíhají 

zkoušky čištění fasády a v místnosti č. 1 se testuje nové vzorové okno. Památkáři podobu 

nových a repasovaných oken schválili. Na schválení dále ještě čekají okna umístněné ve 4. 

patře budovy. Podrobný časový harmonogram výměny oken je umístěn na internetových 

stránkách Fakulta 2.0 a zároveň také v bazénu.  

- V dalším bodu zmínil, že stále probíhá příprava rozpočtu na rok 2025, který počítá 

s navýšením mezd od 1. července 2025.  

- Ve třetím bodu informoval o personálních změnách. Od 1. června 2025 byl jmenován 

docentem dr. Drápal a také byly vyhlášeny výsledky výběrového řízení na pozici vedoucího 

Katedry teorie práva a právních učení a Katedry ekonomie a empirických právních studií. 

Dále informoval, že mu jako vedoucímu Katedry finančního práva a finanční vědy skončil na 

konci dubna mandát a prozatím se se pověřil vedením katedry.  

- Dále prof. Boháč uvedl, že do tezí opatření děkana o kritériích pro habilitační řízení a řízení 

ke jmenování profesorem byly zapracovány některé diskutované připomínky. Materiál bude 

dále projednáván na Komisi pro otázky studia a na Vědecké radě PF UK dne 22. května 2025.  

- V pátém bodu informoval o přijímacím řízení. Do doktorského studia podalo přihlášku celkem 

99 uchazečů, z toho 32 do prezenční formy a z toho 14 do anglického doktorského studijního 

programu. Zbývajících 17 uchazečů přibližně odpovídá deklarovaným volným místům pro 

interní doktorandy. Do magisterského studijního programu bylo letos podáno 2725 přihlášek, 

což představuje nárůst o 64 přihlášek oproti minulému roku. 

- V šestém bodu zmínil, že letos bylo podáno celkem 29 přihlášek do soutěží GAČR. Poděkoval 

za přípravu a administraci takto vysokého počtu podaných přihlášek. 

- V dalším bodu informoval, že v rámci programu ERDF kvalita získala fakulta 26 milionů Kč 

na rekonstrukce místností č. 101, 103 a 300, výměnu osvětlení v učebnách, rekonstrukci 

nevyhovující podlahy v posilovně a aerobikovém sále a pořízení knihoboxů; práce budou 

realizovány většinou v roce 2026.  

- V osmém bodu uvedl, že fakulta podala stanovisko k novele Statutu UK a k novému 

Studijnímu a zkušebnímu řádu. Poděkoval kol. Linzerovi a kol. dr. Říhovi za osvojení si 

připomínek fakulty v rámci pozměňovacích návrhů a jejich prosazování.  
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- V posledním bodu pozval všechny na akci Pivo s děkanem, která se bude konat 17. června 

2025 v prostorách Letenského zámečku. Informoval také, že se za Asociaci právnických 

fakult účastnil Sjezdu českých právníků 2025, který byl zaměřen na digitalizaci a AI.  

Kol. dr. Říha informoval AS PF UK o dění na úrovni AS UK. Informoval o rezignaci prorektora 

Vlacha, prorektora Fontana a své působí ukončila také výkonná ředitelka rektorátu. Dále AS UK zrušil 

rozhodnutí děkana Katolické teologické fakulty UK o vypsání výběrových řízení pro rozpor se 

zákonem. Předběžné opatření Městského soudu v Praze pozastavilo rozhodnutí o odvolání děkana 

Katolické teologické fakulty UK. Zmíněný děkan s ohledem na plánované volby na dané fakultě 

vypsal výběrová řízení na úvazky, které by odpovídaly zhruba 20 % voličů ve nadcházejících volbách 

s nástupem těsně před zahájením voleb. Na posledním zasedání AS UK vyhlásil volby rektora. Kol. 

dr. Staša doplnil, že na zítřejším zasedání AS UK bude projednávána zejména dílčí novela Statutu 

UK a nový Studijní a zkušební řád UK.  

2. Podmínky pro přijetí ke studiu do magisterského studijního programu Právo a právní věda 

pro AR 2026/2027 (druhé projednání) 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který informoval o změně v materiálu 

v části D. V této části byly dosud 2 různé studijní průměry a rektorát trval na sjednocení těchto 

studijních průměrů, proto se přistoupilo ke sjednocení maximálního studijního průměru na 1,5.   

Usnesení č. 21/2: 

„AS PF UK schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu do magisterského studijního programu 

Právo a právní věda pro akademický rok 2026/27. ” 

(16 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

3. Rozdělení peněžních prostředků programů Cooperatio na rok 2025 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který představil letošní celkovou sumu 

peněžních prostředků v Cooperatiu představující 38 milionů Kč. Jedná se o nárůst o přibližně 

2,1 milionu Kč oproti předchozímu roku. V rámci uzavřené dohody s prof. Tomáškem bude polovina 

nárůstu finanční prostředků v programu Cooperatio vynaložena na mzdové náklady. Následně 

prof. Tomášek představil návrh na rozdělení peněžních prostředků programu Cooperatio. 

Usnesení č. 21/3: 

„Akademický senát souhlasí s rozdělením prostředků programů Cooperatio v celkové částce 

38 043 138 Kč v následujícím poměru: 

Nástroje podporující strategické priority součásti v oblasti tvůrčí činnosti: ve výši 10 %, 

tj. 3 804 313,80 Kč 

Doplňkové a režijní náklady: ve výši 20 %, tj. 7 608 627,60 Kč 

Vědní obory a oblasti: ve výši 70 %, tj. 26 630 196,60 Kč 

- vědní oblast Law: ve výši 99 %, tj. 26 363 894,63 Kč 

- vědní oblast Economics: ve výši 1 %, tj. 266 301,97 Kč.” 
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(14 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

4. Výroční zpráva o činnosti fakulty za rok 2024 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který informoval, že výroční zpráva 

o činnosti fakulty obsahuje standartní tabulkovou část a též fakultní příběh. 

Usnesení č. 21/4: 

„Akademický senát schvaluje Výroční zprávu o činnosti fakulty za rok 2024.” 

(13 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

5. Výroční zpráva o hospodaření fakulty za 2024 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo Bc. Hájkovi, který stručně představil náklady a výnosy 

za rok 2024. Skutečné náklady za rok 2024 byly ve výši 363 320 tis. Kč a příjmy ve výši 364 376 

tis. Kč.  Hospodářský výsledek v roce 2024 představoval zisk ve výši 1 056 tis. Kč. Tento zisk bude 

přesunut do fondů provozních prostředků. Kol. doc. Sedláček doplnil, že ekonomická komise 

AS PF UK projednala výroční zprávu o hospodaření fakulty za rok 2024 a přijala doporučení AS 

PF UK schválit výroční zprávu o hospodaření fakulty za rok 2024. 

Usnesení č. 21/5: 

„AS PF UK schvaluje výroční zprávu o hospodaření fakulty za rok 2024.” 

(13 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

6. Vyhlášení a harmonogram voleb kandidáta na funkci děkana 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a odkázal na rozeslaný materiál. Lhůta pro podávání návrhů na 

kandidáty na funkci děkana je do 14. října 2025, následné představení kandidátů proběhne 6. listopadu 

2025 a volba se bude konat 13. listopadu 2025. 

Usnesení č. 21/6: 

„AS PF UK vyhlašuje volbu kandidáta na funkci děkana na funkční období od února 2026 do 

ledna 2030 a schvaluje harmonogram volby a podrobnosti týkající se návrhů na kandidáta 

a dalších podkladů. ” 

(Úplný text schváleného materiálu je uveden v příloze) 

(13 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

7. Harmonogram akademického roku 2025/2026 pro magisterský studijní program Právo 

a právní věda (pokračování projednávání) 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který představil změnu 

v harmonogramu akademického roku 2025/2026 spočívající ve zkrácení zimního a letního semestru. 
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Diskutovanou možnost zkrácení semestru zhotovitel investiční akce fasáda a okna velmi uvítal, proto 

bylo rozhodnuto o zkrácení semestru. Zahájení výuky by proběhlo 13. října 2025 a ukončení 

výuky 12. prosince 2025. Zápočtový týden by se konal ještě před Vánoci a následně by probíhalo 

nezkrácené zkouškové období od 5. ledna 2026 do 8. února 2026. Na konec zkouškového období by 

okamžitě navazoval letní semestr začínající dne 9. února 2026 a končící dne 24. dubna 2026. Na konec 

letního semestru by standartně navazoval zápočtový týden. Posouvání začátku seminární výuky 

povinných předmětů bylo nadále ponecháno v gesci garantů předmětů. Bude apelovat na garanty 

předmětů, které jsou vyučovány jednou za 14 dní, aby neposouvaly začátek seminární výuky z důvodu 

menšího počtu výukových týdnů. V rámci rozpravy kol. Linzer apeloval, aby byly změny 

v harmonogramu semestru komunikovány se studenty v dostatečném předstihu a s řádným 

vysvětlením jejich důvodů.  

Usnesení č. 21/7: 

„AS PF UK vyjadřuje souhlasné stanovisko s harmonogramem akademického roku 2025/2026 

pro magisterský studijní program Právo a právní věda.” 

(14 pro, 0 proti, 1 zdrž.) 

8. Harmonogramy přijímacích řízení do magisterských a doktorských studijních programů 

pro akademický rok 2026/2027 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který představil harmonogramy 

přijímacích řízení. Tento materiál komplexně upravuje termíny pro přijímací řízení pro akademický 

rok 2026/2027. Do harmonogramu je zahrnut také anglický magisterský studijní program Specialised 

Law Studies.  

Usnesení č. 21/8: 

„AS PF UK vyjadřuje souhlasné stanovisko s harmonogramy přijímacích řízení do 

magisterských a doktorských studijních programů pro akademický rok 2026/2027.” 

(15 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

9. Vyjádření ke jmenování vedoucích kateder 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který představil návrh na jmenování 

prof. Berana vedoucím Katedry teorie práva a právních učení na období od 1. října 2025 do 

30. září 2028. Prof. Beran uspěl v otevřeném výběrovém řízení a zároveň prof. Boháč vyjádřil 

prof. Beranovi podporu. Následně prof. Beran představil koncepci pedagogické činnosti, 

personálního rozvoje, vědecké činnosti a zahraniční spoluprác. Katedra teorie práva a právních učení 

zajišťuje páteřní předmět prvního ročníku, který je v prvním semestru zakončen klasifikovaným 

zápočtem a v druhém semestru zápočtem a zkouškou. Perspektivně lze přitom uvažovat o nahrazení 

formy této zkoušky z ústní na kombinovanou zkoušku. Ohledně přednášek trvá na zachování 

prezenční podoby přednášek. Studenti by zároveň měli mít k dispozici také přednášku i v online 

podobě a každý vyučující by měl mít možnost v případě zájmu nahrát dopředu svou přednášku 

v nahrávacím studiu. Preferoval by, aby se na programu přednášek kromě garanta předmětu, podíleli i 

další členové katedry. Současné nastavení seminářů považuje za správné. V rámci seminární výuky je 

využíváno seminární praktikum, které by chtěl do budoucna přenést i do elektronické podoby 
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v moodlu. V souvislosti s přípravou nové učebnice teorie práva zmínil, že by se mělo jednat 

o kolektivní dílo, na kterém se budou podílet členové katedry. Do učebnice by členové katedry měli 

mít možnost promítnout oblast svého odborného zájmu, kterou se zabývají ve své publikační činnosti. 

Učebnice by měla reflektovat posuny, ke kterým došlo v současném přístupu v nahlížení na právo, tj. 

např. proměny v náhledu na prameny práva, kdy judikatura začíná hrát roli, která se svým významem 

blíží normám obsaženým v právních předpisech, nebo i proměny mající základ v působení dalších 

právních systémů na našem území. Dále podpořil široké množství PVP a volitelných předmětů, které 

katedra vyučuje a uvedl, že nabídka těchto předmětů by neměla být redukována, zároveň není ani 

nutné, aby byla statická. V rámci doktorského studia katedra zabezpečuje výuku předmětu Obecné 

základy právní vědy, který je vyučován formou přednášek a ukončen ústní zkouškou. Za slabinu při 

výuce tohoto předmětu považuje skutečnost, že vztah mezi látkou přednášenou v rámci tohoto kurzu 

a požadavky na zkoušku je velmi volný. To pak vede k tomu, že účast na těchto přednáškách je spíše 

symbolická. Současné nastavení doktorandských seminářů, kde doktorandi prezentují průběžné 

výsledky své práce, považuje za správné. Ohledně personálního rozvoje informoval, že na katedře 

působí 4 profesoři, 3 docenti a 3 odborní asistenti. Za důležité považuje umožnit kvalifikační postup 

a rozvoj každému členu katedry. Chystá se také jedno habilitační řízení členky katedry. V současné 

době na katedře působí 8 doktorandů, přičemž však polovina z nich se nachází, nebo by se měla 

nacházet, v závěrečné fázi svého studia. Doktorandi působí zároveň na Katedře právních dovedností 

a Katedře politologie a sociologie. Ohledně vědy se katedra podílí na grantových projektech, které se 

daří úspěšně získávat. V rámci publikační činnosti se členům katedry daří publikovat jak v zahraničí, 

tak i v českých časopisech. Akademická svoboda by se podle něj měla projevovat také (nebo možná 

zejména) v publikační činnosti, kde by měl mít každý autor svobodnou volbu v tom, co chce 

publikovat a pro jaké publikum to chce publikovat. V oblasti zahraniční spolupráce katedra aktuálně 

spolupracuje s polskými kolegy z Krakova, s kolegy z Rakouska a s kolegy z Chorvatska. Závěrem 

uvedl, že jeho cílem je vést katedru tak, aby měl každý její člen možnost rozvoje podle svého 

svobodného rozhodnutí a preferencí a zároveň, aby měl každý její člen pocit sounáležitosti s katedrou, 

fakultou a jejími studenty.  

Následně kol. dr. Staša otevřel rozpravu ve které kol. doc. Kudrna ocenil kvality kandidáta 

a poděkoval za odvedenou práci prof. Gerlochovi. Dále se kol. Milichovský dotazoval na možnou 

spolupráci s jinými katedrami. Prof. Beran reagoval, že se osobně zapojuje do činnosti vznikajícího 

centra pro insolvenční právo a preferoval by ponechat možnost volby členům katedry, zda se budou 

chtít také zapojit do projektů jiných oborů. Do spolupráce nechce členy katedry nutit, ale rád takovou 

spolupráci podpoří. V současné době si nemyslí, že by docházelo k překrývání výuky například 

s občanským právem. Dále kol. dr. Richter také podpořil kandidaturu prof. Berana a podporuje též 

jeho záměr více se ve výuce zabývat judikaturou z metodologického hlediska. Návrh podpořil rovněž 

kol. dr. Staša. Kol. dr. Říha se dotazoval na zájem o konání konference Mezinárodního sdružení pro 

právní a sociální filozofii (IVR). Prof. Beran reagoval, že se jedná o prestižní celosvětovou akci 

a perspektivně se nebrání se konání této konference. Nejprve by preferoval rozvinout více činnost 

české sekce tohoto sdružení, aby bylo možné předložit světové sekci její výsledky.  Dále se kol. 

Linzer dotazoval, zda se plánuje nahradit současná učebnice teorie práva úplně novou učebnicí. Prof. 

Beran uvedl, že vedle současné učebnice by měla vzniknout i nová učebnice práva, která by měla 

reflektovat aktuální vývoj a trendy. Kol. dr. Urban také podpořil záměr nové učebnice a ocenil 

podporu spolupráce s dalšími katedrami. Následně se dotazoval ohledně předmětu obecné základy 

právní vědy, zda se uvažuje o nějaké hlubší změně tohoto předmětu a také se dotazoval, zda se plánuje 

navrátit doktorandy Katedry teorie práva a právních učení do výuky. Prof. Beran reagoval, že rád 

poskytne doktorandům možnost vyučovat, ale primárně  musí mít akademičtí pracovníci možnost 

splnit své pedagogické závazky, jež jsou stanoveny kariérním řádem. Ohledně předmětu obecné 

základy právní vědy uvedl, že studenti nevidí souvislost mezi přednáškou a examinací a stejně tak 
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vznikají pochybnosti o tom, jakým způsobem bude zkouška, která má formu rozpravy, probíhat. Proto 

považuje za vhodné upřesnit, která témata mohou být předmětem rozpravy tak, aby jejich výčet 

korespondoval s tématy přednášek. Dále kol. doc. Sedláček ocenil spolupráci v rámci vznikajícího 

centra insolvenčního práva a dotazoval se, zda aktuální nabídku PVP a volitelných předmětů považuje 

prof. Beran za adekvátní a také zda uvažuje o zapojení doktorandů do LL.M. programů. Prof. Beran 

uvedl, že je pro něj prioritou, aby členové katedry, pokud o to mají zájem, měli možnost vyučovat to, 

čemu se sami věnují.  Budou-li tak mít  členové katedry  zájem rozvíjet ve výuce určitou oblast, tak je 

rád podpoří. V současné době neplánuje žádnou redukci ani navýšení předmětů. Ohledně zapojení 

doktorandů do LL.M. programů ponechává takové rozhodnutí na doktorandech. 

Následně prof. Boháč představil návrh na jmenování doc. Duška vedoucím Katedry ekonomie 

a empirických právních studií na období od 1. června 2025 do 31. května 2028. Doc. Dušek uspěl 

v otevřeném výběrovém řízení, které bylo opětovně vypsáno. Původní kandidát na vedoucího 

doc. Montag nesouhlasil se svým návrhem na jmenování vedoucím katedry. Vedením katedry byla 

proto pověřena doc. Bažantová. Doc. Dušek následně představil koncepci vedení Katedry ekonomie 

a empirických studií. Plánuje se zaměřit na empirický (kvantitativní) právní výzkum a ekonomické 

analýzy práva, ekonomii veřejného sektoru a publikace v mezinárodních IF žurnálech. Dále zmínil, že 

výrazně narostl počet akademicky aktivních pracovníků. Současnou špatnou finanční situaci ohledně 

vysokých škol se katedra snaží dohánět prostřednictvím grantů. Pro fungování katedry je momentálně 

klíčový projekt OP JAK Center for Inequality and Open Society. Jedná se o velký meziuniverzitní 

projekt, který díky svému rozsahu má významný finanční dopad i na celou fakultu. Hlavním řešitelem 

tohoto projektu je doc. Montag. Za unikání a pozitivní považuje přítomnost empirického právního 

výzkumu a ekonomie pro který PF UK představuje stabilní základnu. Do budoucna lze očekávat 

habilitační řízení pro dr. Šoltése, dr. Hoeppnera a doc. Duška. Dále se zaměří na větší přesah 

spoluautorství mezi katedrami a právními obory a také na obnovu projektu Legal data hub, který 

generuje empirické výzkumy. Následně se v rámci rozpravy kol. Chmela dotazoval na komplexní 

bodování seminárních testů a způsob přepočítávání bodů, který mnozí studenti považovali za nejasný. 

Doc. Dušek reagoval, že do seminářů často zasahují svátky a body ze seminárních testů potom nejsou 

konzistentní. Plánují se také pedagogické cvičení pro členy katedry za účelem zlepšení kvality výuky. 

Kol. Chmela se dále dotazoval na udělování bodů navíc na přednáškách. Doc. Bažantová uvedla, že 

na základě negativní zpětné vazby studentů bylo bodování na přednáškách zrušeno a byla zavedena 

pevná maximální hranice bodů, které student může obdržet na seminářích. Dále se kol. Chmela 

dotazoval na rozšíření nabídky PVP předmětů a spolupráci s jinými katedrami. Doc. Dušek uvedl, že 

ohledně rozšíření nabídky PVP předmětů je limitován personálním obsazením katedry a možnost 

spolupráce byla diskutována například s vedoucím Katedry obchodního práva. 

Usnesení č. 21/9: 

„AS PF UK vyjadřuje souhlasné stanovisko se jmenováním prof. JUDr. Karla Berana, Ph.D. 

vedoucím Katedry teorie práva a právních učení.” 

(15 pro, 0 proti, 1 zdrž.) 

Usnesení č. 21/10: 

„AS PF UK vyjadřuje souhlasné stanovisko se jmenováním doc. Ing. Libora Duška, Ph.D. 

vedoucím Katedry ekonomie a empirických právních studií.” 

(13 pro, 1 proti, 2 zdrž.) 
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10. Různé 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a vzhledem k obsáhlému programu příštího zasedání AS PF UK navrhl 

výjimečně posunout začátek zasedání na 14:00 hod. Následně se doc. Kudrna dotazoval na způsob 

započítávání publikací a citací v rámci chystaného nového opatření děkana pro účely habilitačních 

a jmenovacích řízení, a to jak dle chystaných nových pravidel, tak v rámci přechodného období. 

Konkrétně se jedná o otázku, zda mezi např. “citace ve WoS” jsou/budou započítávány citace 

“neWoS” textů ve “WoS” textech a totéž v případě databáze Scopus. S tím, že v dosavadních řízeních 

bez problémů k započítávání docházelo, ale v nyní chystaných řízeních k uznávání nemá docházet 

a má se jednat jen o “WoS ve WoSu” atd. Prof. Boháč odpověděl, že v tezích je počítáno s prvním 

případem, tedy široké uznání všeho, co je citováno např. v databázi WoS, ale je možný  i druhý 

způsob. Na to doc. Kudrna dodal, že pod položkou “cited references” jsou viditelné a upozornil na 

skutečnost, že v žádném předpisu, především univerzitním, ale ani fakultním není uveden druhý, velmi 

restriktivní způsob. Prof. Boháč na to doplnil, že preferuje první způsob a takto by to mělo být 

uvedeno i v samotném opatření děkana. Dále kol. dr. Gangur zmínil záležitost ohledně 

kombinovaného doktoranda se stipendiem, který měl velký problém se dostat do SVV. Zmínil, že 

současným nastavením rozdělení doktorandů je od prezenčních doktorandů vyžadováno více než od 

kombinovaných doktorandů, což by mohlo naznačovat i jistou přednost prezenčních doktorandů. Do 

budoucna by to mohlo vytvářet vnitřní spory mezi katedrami, které mají zejména prezenční 

doktorandy a které mají zejména kombinované doktorandy se stipendiem. Prof. Boháč reagoval, že 

u SVV tento problém nastávat nebude, jelikož do SVV bylo potřeba zapojit všechny stávající 

prezenční doktorandy, u nových doktorandů již toto nebude nutné.  

Závěrem kol. dr. Staša poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil. 

 

Zapsal: Míka 

Schválil: Staša 

Tato verze zápisu bude předložena senátu ke schválení na zasedání plánovaném na den 12. června 

2025. 
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Příloha 

 

Volba kandidáta na funkci děkana na funkční období od února 2026 do ledna 2030 

 

 I. Harmonogram volby  

 

• lhůta pro podávání návrhů na kandidáta do úterý 14. 10. 2025 do 16:00 hod.  

• lhůta pro souhlas navrženého s kandidaturou a pro dodání podkladů do čtvrtka 16.10. 2025 do 16:00 

hod.  

• představování navržených ve čtvrtek 6. 11. 2025 od 16 hod. v místnosti č. 117, popřípadě 

(v závislosti na účasti veřejnosti) v místnosti č. 120; představování navržených bude streamováno na 

fakultním kanále Youtube  

• volba kandidáta ve čtvrtek 13. 11. 2025 od 16 hod. v místnosti č. 117  

 

II. Harmonogram pro případ opakované volby  

 

• lhůta pro podávání návrhů na kandidáta do úterý 25. 11. 2025 do 16:00 hod.  

• lhůta pro písemný souhlas navrženého s kandidaturou a pro dodání podkladů do čtvrtka 27. 11. 2025 

do 16:00  

• představování navržených ve čtvrtek 11. 12. 2025 od 16 hod. v místnosti č. 117, popřípadě 

(v závislosti na účasti veřejnosti) v místnosti č. 120; představování navržených bude streamováno na 

fakultním kanále Youtube  

• volba kandidáta ve čtvrtek 18.12. 2025 od 16 hod. v místnosti č. 117    

 

III. Podrobnosti týkající se návrhů na kandidáta a dalších podkladů 

 

• návrh na kandidáta musí být písemný, a to buď v listinné podobě opatřený vlastnoručním podpisem 

navrhovatele, nebo v elektronické podobě opatřený podpisem navrhovatele, se kterým jiný právní 

předpis spojuje účinky vlastnoručního podpisu  

• návrh na kandidáta může podat každý člen akademické obce fakulty  

• souhlas navrženého s kandidaturou musí být písemný, a to buď v listinné podobě opatřený 

vlastnoručním podpisem navrženého, nebo v elektronické podobě opatřený podpisem navrženého, se 

kterým jiný právní předpis spojuje účinky vlastnoručního podpisu 

• návrh na kandidáta může podat každý člen akademické obce fakulty  

• obligatorní podklady tvoří (a) strukturovaný životopis navrženého, a to včetně jeho akademického 

působení a odborné publikační činnosti, (b) osvědčení podle zákona č. 451/1991 Sb., jde-li 

o navrženého, na něhož se povinnost předložit toto osvědčení vztahuje  
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• fakultativním podkladem je programové prohlášení navrženého o rozsahu nejvýše 10 stran textu  

• návrh a souhlas navrženého se podává buď v listinné podobě na sekretariát fakulty (místnost č. 115) 

v zalepené obálce, nebo v elektronické podobě do datové schránky fakulty (ID: piyj9b4)  

• podklady se podávají v listinné podobě na sekretariát fakulty (místnost č. 115) v zalepené obálce 

nebo v elektronické podobě na e-mail sekretariat@prf.cuni.cz  

• předložený životopis a předložené programové prohlášení budou zveřejněny ve veřejné části 

internetových stránek fakulty 
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